
  

 

Protokoll facklig samverkan för barn- och utbildningsförvaltningen VO 6 och 7 

 

Plats:   Skypemöte                           

Datum:   Torsdagen den 14 januari 2021 

Tid:   Klockan 13.00-14.00 

 

Deltagare    

För arbetsgivaren: Martin Lundell, ordförande 

 

Fackliga representanter: Ann-Sofie Sundholm, Lärarförbundet, LF 

 Pia Svendsen, Akademikerförbundet SSR 

 Carina Frisk, Skolledare 

 Anki Faith-Ell, LR 

 

 

 

§ 1 Val av justerare 

Ann-Sofie Sundholm valdes till justerare. 

 

§ 2 Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

§ 3 Information 

Skolchefen informerade om aktuellt läge i verksamheterna. Vuxenutbildningen bedriver all 

undervisning som fjärr- eller distansundervisning och gymnasiet bedriver fjärr- eller 

distansundervisning fyra dagar i veckan och närundervisning en dag i veckan för alla program. 

Gymnasiesärskolan är på plats som vanligt samt även de elever som är i behov av särskilt stöd. 

Rekommendation om fjärr- och distansundervisning på gymnasiet/vuxenutbildningen gäller till och 

med 24 januari. Förvaltningen inväntar information från regeringen/Folkhälsomyndigheten om 

rekommendation efter den 24 januari. 

Verksamheterna har startat efter jul på ett normalt sätt, inga avvikelser.  

 

§ 4 

Personal 

Skolchefen informerade om två dödsfall som inträffat inom förvaltningens verksamheter under jul- 

och nyårsledigheten.  

Skolsköterskan på gymnasiet har sagt upp sig. SSR, LF och Skolledarna uttrycker ett önskemål om att 

tjänsten av skolsköterska utökas på gymnasiet från 80% till 100% vid rekrytering av en ny 

skolsköterska. 

 

§ 5 



Ekonomi 

Arbetet med bokslut för 2020 pågår. Prognosen pekar på en budget i balans med ett litet positivt 

resultat. Alla verksamheter i balans. Budgetarbetet för 2021 är i slutskedet.   

 

§ 6 

Arbetsmiljö 

Skolchefen lyfte återigen vikten av att se till att arbetsmiljön är bra för alla medarbetare i rådande 

situation. Arbete på distans eller på plats är under rådande omständigheter påfrestande på olika sätt, 

viktigt att cheferna följer upp. Arbetsgivaren har skyldighet att se till att medarbetarna har tillgång till 

den tekniska utrustning som krävs vid distansarbete.  

HR kommer inom kort att erbjuda utbildningar till cheferna om att leda på distans och hur man 

genomför effektiva och bra möten digitalt.  

Facken lyfter frågan om munskydd och visir för personalen som arbetar på plats, hur ställer sig 

kommunen till detta. Skolchefen svarar att frågan om munskydd för medarbetare som ska ta sig till 

och från jobbet samt för elever som är ute på APL är lyft i KLG (kommunledingsgruppen) samt att 

frågan diskuteras på regional nivå. Skolchefen tar med sig frågan om skyddsutrustning (munskydd, 

visir) till de som arbetar på plats.  

LR frågar hur frånvaron ser ut och sett ut för personal och elever under pandemin. Skolchefen svarar 

att i början av denna termin har inga avvikelser mot den normala frånvaron noterats. Under 2020 

kunde man se att frånvaron minskade bland elever vid fjärr- och distansundervisningen jmf med 

närundervisning. Vux har haft låg frånvaro under hela pandemin, en orsak kan vara att de bedrivit sin 

undervisning till stor del på distans sedan mitten av vårterminen 2020. Frånvaron bland personalen på 

gymnasiet har varit normal. Gymnasiesärskolan som bedrivit sin undervisning på plats hela tiden hade 

en lite frånvaro topp under en kort period i höstas, detta kunde dock hanteras genom att frånvaron 

bland eleverna också var högre än normalt.  

 

§7 

Övriga frågor – anmäls gärna i förväg 

De fackliga organisationerna frågade efter datumen för vårens samverkan. Samverkan är inplanerade 

följande datum: 

11 februari 

11 mars 

15 april 

3 juni 
  



§9 

Nästa samverkansmöte 

Torsdagen den 11 februari kl. 13.00 i kommunhuset Helan plan 7, alternativt via Skype 

 

 

Vid protokollet Justeras för arbetsgivaren Justeras för arbetstagarorganisationerna 

 

 

 

 

 

Martin Lundell  Martin Lundell Ann-Sofie Sundholm 

 


